

[公告]圖書館服務異動 (5/20 更新)
Library services adjustment effective on May 20

因應全國已進入第三級防疫警戒，圖書館自 5/20 起，異動如下。

- 服務時間：週一至週五 8 時至 17 時，**週六日閉館**。
- 限縮服務：只提供**預約借書**。不開放入館閱覽（閱覽區及書庫封閉）。請利用圖書館「[書刊協尋](#)」，點選「**找書**」提出申請，再依圖書館通知，到一樓流通櫃台取書。
- 借期展延：原借閱期限已展延至 6/8 者，將視疫情需要再自動展延。

防疫期間，請善加利用透過[校外連線](#)使用圖書館電子資源。[元智 eBooks](#)、[元智電子資源](#) 讓你輕鬆閱讀零阻礙。

In response to the outbreak of the epidemic, the library will adjust its services effective from May 20 as follows.

- Limited hours: Monday to Friday, 8:00 to 17:00; **Closed on Saturdays and Sundays**
- Limited Service: **Reserved borrowing service only**. The reading seat area and book stacks are not accessible. Exploit the “[Assisted search](#)” to reserve the books you would like to borrow. Pick up the books at the circulation desk when you get the notification.
- Loan extension: The due date on all borrowed books and materials will be automatically extended according to the pandemic alert.

During the crucial period, you are encouraged to explore the licensed [e-books](#), [e-resources](#) via [remote access authentication](#). Stay home and stay safe.